ΑΝΩΜΑΛΑ ΡΗΜΑΤΑ
Κάποια ρήματα σχηματίζονται με περίεργο τρόπο στον Αόριστο χρόνο και όχι όπως τα υπόλοιπα ρήματα. Αυτά τα ρήματα τα ονομάζουμε ανώμαλα.
Π.χ. βλέπω- είδα
         λέω- είπα
         τρώω- έφαγα

Τα πιο συνηθισμένα ανώμαλα ρήματα είναι:
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	ΠΡΟΣΤΑΚΤΙΚΗ
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Πρόσεξε πως γράφονται τα ρήματα. Γράψε τα 1 φορά αντιγραφή στο τετράδιο σου και μάθε την ορθογραφία τους.
	Κάνε τις ασκήσεις του βιβλίου σελ 24 και έπειτα του Τετραδίου εργασιών σελ 38. Πρόσεξε στην άσκηση 3 πρέπει να βάλεις τα ρήματα και στο κατάλληλο πρόσωπο, ενώ στην άσκηση 4 θυμήσου πως γράφονται όλα τα  είτε.
Κλείνε στο τετράδιό σου τα ρήματα βλέπω, βρίσκω, πηγαίνω στον αόριστο σε όλα τα πρόσωπα και στις 3 εγκλίσεις.
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